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Regelfrågebanken: Sant eller falskt (från Regel-SM 2019)
Regelfrågebanken: 
Sant eller falskt

[bookmark: _GoBack]Nedan följer de 20 frågor och svar om golfregler som användes under första kvalomgången av Regel-SM 2019. Frågorna är skrivna av Svenska Golfförbundets Regelkommitté. Golfklubbar, tränare, tävlingsledare, domare eller vanliga golfspelare är välkomna att använda dem som frågesport eller för att testa sina regelkunskaper. 
Vid frågor, kontakta SGF:s regelansvarige Claes Grönberg på claes.gronberg@golf.se.


En spelare får gå tillbaka och spela en provisorisk boll efter att hon gått framåt och börjat leta efter bollen.
Svar: Sant. Regel 18.3a. Tolkning 18.3a/2

En spelare nuddar avsiktligt sin boll i spel vid adressering. Han får ingen plikt.
Svar: Falskt. Regel 9.4b (Int 9.4b/1)

En spelare markerar sin boll på green med en liten platt sten som hon hittat i närheten. Spelaren återplacerar bollen på sin ursprungliga punkt och slår sitt slag. Spelaren får ett slags plikt.
Svar: Sant. Def av Bollmarkering och Regel 14.1a

En spelare markerar, lyfter sin boll och lägger den åt sidan på green. När spelaren återplacerar bollen rullar han den tillbaka med puttern till bollens ursprungliga punkt och slår sen slaget. Spelaren får ett slags plikt. 
Svar: Sant. Regel 14.2b(2)

En spelare plockar upp sin boll som rullat ner i en bunker efter att hon har tagit lättnad på spelfältet och droppat en boll enligt en regel. När hon gör det lämnar spelaren fotavtryck i sanden på spellinjen. Spelaren krattar bunkern av omsorg om banan. Det blir ingen plikt.
Svar: Falskt. R 8.1d(2) Tolkning 8.1d(2)/3

På spelfältet har du alltid rätt att markera din boll och lyfta och identifiera den.  
Svar: Falskt. Måste vara nödvändigt. Regel 7.3

En spelare slår en putt för par på green och bollen träffar en annan spelares caddie. Denne passar inte flaggstången. Bollen går i hål och spelaren har hålat ut för par. 
Svar: Falskt. Regel 11.1b undantag 2

En spelare slår ut bollen i ruffen och letar i en minut, men hittar inte bollen. Spelaren går tillbaka till tee och peggar upp. Innan han slagit och inom de tre minuter spelaren får leta hittas bollen. Spelaren får fortsätta med den ursprungliga bollen.
Svar: Sant. Tolkning 18.1/1

En spelare startar ronden och slår sitt första slag från tee. Eftersom hon använde en otillåten peg blir hon direkt diskvalificerad.
Svar: Falskt. Regel 6.2b (2)

När du spelar hål 1 är green på hål 2 en del av spelfältet.
Svar: Sant. Def av spelfältet

Utrustning inkluderar en spelares tröja när den bärs av spelaren eller dennes caddie.
Svar: Sant. Def av utrustning

När sidan skall droppa en boll i en foursometävling, kan bollen endast droppas av den spelare vars tur det är att slå. 
Svar: Falskt. Regel 22.2

Out-of-bounds pinnar och linjer måste vara vita.
Svar: Falskt. (”bör”). Def av out-of-bounds. CP 2A

En spelare får aldrig lättnad utan plikt när bollen är pluggad i sand på spelfältet.
Svar: Falskt. Regel 16.3a(1)

I matchspel får du och din motspelare övningsputta på18:e green före ronden.
Svar: Sant. Regel 5.2a

Du lyfter din boll på green och återplacerar sedan den. Om vinden därefter för bollen till ett nytt läge måste den återplaceras.
Svar: Sant. Regel 9.3 Undantag, Regel13.1d(2)

En domare har inte rätt att markera ett område som ”mark under arbete” under pågående rond så fort någon grupp har passerat det aktuella området.
Svar: Falskt. CP Section 6B(1)

När en caddie ska peka ut puttlinjen, råkar han röra vid hålkanten när han petar bort en insekt. Spelaren får den allmänna plikten.
Svar: Falskt. Regel 10.2b(2)

En spelare markerar sin boll på greenen och lägger den åt sidan utan att ha för avsikt att den ska vara i spel. Av misstag puttar spelaren bollen från den plats där hon lagt den. Spelaren har spelat från en fel plats, får den allmänna plikten och måste fortsätta spela bollen utan att rätta misstaget om det inte är ett allvarligt brott mot spel från fel plats. 
Svar. Falskt. Definition av fel boll

En spelare glömmer att håla ut på det sista hålet i en slagspelsrond. Spelaren diskvalificeras om han inte meddelar sin avsikt att rätta sitt misstag innan han lämnar greenen.
Svar: Falskt. Regel 3.3c
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